
بدون عنوان

شماره پرسش: ۳۴۲۰۱

تاریخ ارسال پرسش: ۱۲:۲۲:۴۸ ۱۴۰۱/۹/۲۲

متن پرسش

استاد عزیز سلام: چرا با اینکه باور داریم وما تسقط من ورقه الا به امر پروردگار باز هم حوادث اینقدر

روی ما اثر گزار است و ما را محزون و منفعل میکند (البته امثال خودم را عرض می کنم) و چکار باید

کرد؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: آری: این کار ساده ای نیست که انسان متوجه بشود همه آنچه پیش می

آید به اذن خداوند است و در راستای امتحان مومنین و خواری و خسران کفار است. عمده آن است

که تلاش کنیم هر واقعه و رخدادی را در نسبت با سنن الهی مد نظر آورید. موفق باشید


